
Agent Lobonta: Myślę, że zostanie w Romie
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Bogdan Lobont długo czekał na swój sezonowy debiut. Dopiero w 34

kolejce, w meczu ze Sieną, wybiegł po raz pierwszy w tych rozgrywkach na

murawę. Rumun zaprezentował się między słupkami bardzo dobrze, a od

kilku tygodniu mówi się, że przedłuży kontrakt z klubem. Portal 

calciomercato.com skontaktował się z agentem Lobonta, Victorem

Becalim.

 

Becali, Lobont zaliczył wczoraj świetny występ...

- Niestety, nie oglądałem meczu, gdyż byłem poza Bukaresztem. Wiem, że wyszedł

na boisko i grał w pierwszym składzie, gdyż Stekelenburg napotkał na pewne

problemy. Jednak, zawsze chcecie widzieć czy przedłuży umowę czy nie?

Domyśliłeś się...Co więc się wydarzy?

- Jedynie raz rozmawialiśmy z Romą. Zobaczymy czy możemy porozmawiać jeszcze

raz w tym czy w następnym tygodniu, aby znaleźć porozumienie. Ja jednak, myślę,

że zostanie w Romie.

 

Na kolejny sezon czy być może na dwa następne?

- Nie wiem, nie rozmawialiśmy o tym. Jeden sezon, może dwa, nie wiem. Zobaczymy

jakie osiągniemy porozumienie.

 

Kiedy dojdzie do spotkania?

- Nie wiem, dziś lub jutro na pewno zadzwonię do Sabatiniego i zobaczę kiedy

będzie dostępny. Nie da się teraz powiedzieć dokładnej daty.
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